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Abstract (en)
The pulley has a rotary roller (13) mounted rotatably on a flange-plate for guiding a rope, and a trigger (15) pivoting between an inactive position and
an active position to respectively release and clamp the rope against the roller. A control unit keeps the trigger in the inactive position for disabling
action of an unlockable clamp of the pulley. The control unit comprises a lock (23) fixed onto the flange-plate and actuated from a locked position to
an unlocked position to enable movement of the trigger to the inactive position.

Abstract (fr)
Poulie à bloqueur déverrouillable, comprenant un galet (13) rotatif, une gâchette (15) pivotante destinée à débloquer et bloquer la corde contre le
galet (13), et des moyens de commande pour maintenir la gâchette (15) dans la position inactive inhibant l'action du bloqueur, caractérisée en ce
que les moyens de commande comportent un verrou (23) fixé sur le premier flasque (11), et apte à être actionné d'une position verrouillée vers une
position déverrouillée pour permettre le déplacement de la gâchette (15) vers la position inactive.
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